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Knotenverbindung einer Vielzahl von Metallrohren oder Metallstangen.
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Abstract (en)
The joint consists of a solid spherical assembly comprising a central part (1) surrounded by several shells (2, 3), these parts being cast in a hot-
casting alloy into shapes having non-rectilinear edges which fit firmly together to form a coherent solid sphere but leaving orifices for the entry of
connecting heads each integral with one of the tubes or bars to be assembled, the whole being rigidly assembled by a single fastening means.
<IMAGE>

Abstract (fr)
Le noeud consiste en un ensemble sphérique plein comprenant une piéce centrale (1) entourée de plusieurs coquilles (2, 3) ces pieces étant
moulées en un alliage coulable a chaud en des formes a bords non rectilignes qui s'integrent fermement les unes aux autres en formant une sphére
pleine cohérente mais en laissant des orifices de pénétration d'embouts a téton solidarisés chacun a un des tubes ou a une des barres a assembler,
le tout étant solidarisé par un moyen de fixation unique.
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